## CHARGER/充电器

MODEL/型号:SC1050 INPUT第入:100V-130V-50/60Hz 13A Max (America) INPUT第入:100V-130V-50/60Hz 6.0A Max (Europe) OUTPUT/輸出:42-92.4V = 20A Max/搬大 TOTAI OUTPUT FOWER/輸出329×=1050W Max/最大 LED/J; GREEN/機を - 0.5A FCC10:2APT-SC1050

Manufactured by/制造商: Shenzhen SunTo Technology Co., Ltd. 深圳市烁途科技有限公司 Made in China/中国制造

## ▲ WARNING/警告▲

- Lefore use, it is necessary to determine the voltage and current required by the charged device, and set the correct charging parameters, otherwise it may damage the charged device!

  2. This product does not have waterproof ability, do not use in wet, dusty and other environments, otherwise it may cause damage to the charger!

  3. Periodically beck and clean the sinvent/filter. If the alrifilter is blocked please remove any obstruction immediately to ensure heat dissipation of charging device.

- 4. Please place the charger on a smooth platform to prevent damage to the charger from falling!

  5. If charger is damaged please stop use and contact exway aftersales service via the purchase plateform.
- 使用前必须要确定清楚被充电设备所需的电压和电流, 并设置正确的充电参数,否则将可能损坏被充电设备!
- 本产品不具备防水能力,请勿在潮湿、扬尘等环境使用, 否则将可能导致充电器损坏!

- 古別村可能等3次で90個別本:

  3. 若防尘网堵塞请及时清洁,以确保散热能力!

  4. 请将充电器放置在平稳平台使用,防止跌落损坏充电器!
- 5. 若充电器损坏请在购买平台联系售后客服。











